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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2015/16:161 Bromma flygplats

Bromma flygplats är en knutpunkt för hela Sverige som binder samman 
Stockholmsregionen med övriga landet. Avgångar finns till bland annat Växjö, 
Halmstad och Sundsvall – som komplement till inrikeståget. Bromma är också 
av särskild vikt för Gotland och Visby, dit ingen tågtrafik finns. 

I partiledardebatten den 14 oktober sa statsminister Stefan Löfven att 
man gällande Bromma flygplats skulle fråga sig följande: ”Skulle det finnas en 
vits med att fundera på att, i stället för att ha en halvliten flygplats på ena sidan 
stan och en halvstor på andra sidan stan, ha en stor flygplats som faktiskt blir en 
internationellt gångbar flygplats?”

Detta föranleder vissa frågor. Riksdagen har återkommande under 2014 och 
2015 tillkännagivit för regeringen att ingen majoritet finns för att lägga ned 
Bromma flygplats. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Anna Johansson:

 

Vilka initiativ tänker statsrådet ta för att regeringen ska följa riksdagens 
tillkännagivanden angående Bromma flygplats?

………………………………………

Jesper Skalberg Karlsson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2015-10-20
Besvaras senast
2015-10-28 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


